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Abstract (en)
The container (1) has a tubular extraction flue (3a) extending in alignment to an upper opening, where the flue is provided for the liquid withdrawal
by a liquid withdrawal unit that is inserted in the flue. A liquid permeable zone (18) is provided in a lower end region that is adjacent to a bottom (9)
of the container. The extraction flue is adjustable between a definite total adjustment of minimum fluid transmissibility and a definite adjustment of
larger liquid transmissibility with respect to the liquid transmissibility of the liquid permeable zone under disposition in the container. An independent
claim is also included for a method for preparing a liquid container for the provision of the liquid in an automatic analyzing device.

Abstract (de)
Es wird ein Flüssigkeitsbehälter (1) vorgeschlagen, der eine obere Öffnung (5) und mit einem in Flucht zu der Öffnung (5) in den Behälter
(1) hinein reichenden rohrartigen Entnahmekamin (3) für Flüssigkeitsabzug mittels eines in den Entnahmekamin (3) einzubringenden
Flüssigkeitsabzugselementes, wobei der Entnahmekamin (3) in seinem unteren, dem Behälterboden (9) benachbarten Endbereich
eine flüssigkeitsdurchlässige Zone (18) aufweist. Der Entnahmekamin (3) ist hinsichtlich des Flüssigkeitsdurchlassvermögens der
flüssigkeitsdurchlässigen Zone (18) zwischen einer definierten Grenzeinstellung minimalen Flüssigkeitsdurchlassvermögens und einer definierten
Einstellung größeren Flüssigkeitsdurchlassvermögens unter Verbleib in dem Behälter einstellbar.
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